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GENERALFORSAMLING 2025 
 
Afholdt 20. maj 2025 kl. 19:00 – 21:00 i Fløng Forsamlingshus 
 
Fremmødt var 8 medlemmer foruden bestyrelsen.  
 
Fra bestyrelsen var fremmødt:  
 
 Søren E. Sørensen 
 Jeanette Ingemann, næstformand 
 Anders Vind Ebbesen 
 Tommy Rosenlind, kasserer 
 Anne-Mette Elle 
 Carl-Otto Rachlitz, konstituerede formand 
 Lizzi Hansen, suppleant 
 Camilla Andersen 
  
 
Afbud var meddelt af: 
 
 Pia Knudsen, suppleant 
 Emil Lüthgens, suppleant 
  
 
DAGSORDEN (jf. vedtægterne): 
 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af 2 stemmetællere 

3. Formandens beretning til godkendelse 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2024 budget for 2025 til 
godkendelse (kan ses på www.floenglaug.dk/referat) 

5. Indkomne forslag. Forslag skal stilles skriftligt til formanden seneste 8 dage før 
generalforsamlingen jf. vedtægterne.  

6. Fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen forslår uændret kontingent: kroner 100 for 2025.  

7. a Valg af formand for 2 år.  

Carl-Otto Rachlitz, konstituerede formand – ønsker ikke genvalg. 

b Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år.  

http://www.floenglaug.dk/referat
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På valg er : 

Carl-Otto Rachlitz - modtager gerne genvalg  

Jeanette Ingemann - modtager gerne genvalg  

Anne Mette Elle - modtager gerne genvalg 

c Valg af 2 suppleanter for 2 år. 

På valg er: Lizzie Hansen - modtager gerne genvalg.  

8. Valg af revisor og revisorsuppleant for 2 år.  

På valg er: Peter Møldrup - modtager gerne genvalg 

9. Eventuelt (der kan ikke stemmes om emner herunder) 

 
 
REFERAT: 
 

1 Valg af dirigent 

 

Tommy Rosenlind forslået som dirigent og dette blev tiltrådt af 
generalforsamlingen.  
 
Dirigenten kunne konstatere at vedtægternes varslingsbestemmelser for at 
generalforsamlingen er lovlig – jf. §5 – er overholdt med indkaldelse via 
Facebook begivenhed i marts 2025. 

  

2 Valg af to stemmetællere 

 Blev udskudt til hvis der opstår behov.  

  

3 Formandens beretning til godkendelse 

 

Det lykkedes som bekendt ikke at få valgt ny formand ved sidste 
generalforsamling i 2024. 
 
På første bestyrelsesmøde herefter drøftede vi situationen og Carl-Otto Rachlitz 
påtog sig formand jobbet som konstitueret formand frem til 
generalforsamlingen 2025, hvor der derfor skal vælges en ny formand. 
 
Der har i det forløbne år været afholdt bestyrelsesmøder, hvor relevante emner 
har været drøftet og evt. besluttet. På Landsbylauget- Fløng sogns hjemmeside 
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er alle referater mv. lagt op. Medlemmerne kan derfor følge med i Bestyrelsens 
arbejde på hjemmesiden. 
 
Udover bestyrelsesmøder, har bestyrelsen deltaget i eksterne møder primært 
afholdt af HTK. Det drejer sig om: 
-- Fællesforum for Grundejerforeninger i Fløng Sogn. 
-- Møder i Agendarådet (Agenda 21, HTK) 
-- Møder i i Skovrådet (ingen deltagelse efter vi skiftede et bestyrelsesmedlem 
ud – eget valg). 
-- Møder i Klimaplan-opgaveudvalg (HTK). 
 
På mødet med Grundejerforeningerne, blev drøftet: 
-- Fjernvarme arbejder. Specielle opgravning og retablering. Der er visse steder 
udfordringer med retablering, hvorfor det tilrådes at fotografere situationen før 
gravning/retablering udføres. 
-- Affaldsafhentning. Ser ud til at fungere. 
-- Nedbrud på YouSee. Gælder kun kunder hos YouSee. 
- -Støj fra vejene omkring os. 
Der er primært støj fra Holbækmotorvejen men også fra mindre veje. 
Motorvejen er statsvej mens de øvrige veje er kommunale, 
-- Fløngskoven og Driftsbyens planer. Stisystemet er blevet klart forbedret 
-- Parcelhusejernes Forening (information). 
-- Grundskat på fællesarealer-(information). 
-- Får på Møllebakken. Vanskeligt at få kontakt til fåreavler om at sætte får og 
lam på Møllebakken igen. 
 
Bestyrelsen har på bestyrelsesmøderne bl.a. drøftet: 
-- Hvervning af nye/flere medlemmer til foreningen. Der lagt eksempler på 
”gode eksempler”, som Landsbylauget – Fløng Sogn har været  stærkt 
medvirkende til gennemførelsen af. 
-- Forandring af Fløngbadet med bla. flere små bassiner. Der er ikke kommet 
yderligere frem om hvordan det går med tiltaget. Som er sket af en person fra 
brugerrådet. 
 
-- Der kom ikke Får på møllebakken i 2024, men foranlediget af vor 
henvendelse på Agendarådsmødet i starten af 2025, har parkchefen sørget for, 
at der nu igen er får på Møllebakken. 
 
-- Vedrørende trafiksikkerhed i området er der nu anlagt 2 bump og 
hastighedsnedsættelse ved Fløngkøbmanden. Der er endnu ikke foretaget 
ændringer ved krydset til Marbjerg, men der arbejdes stadig med løsninger hos 
HTK. Vi har ikke yderligere ønsker til trafiksikkerhedsrådet i forbindelse med 
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Vejbesigtigelsen 2025. På et møde med Borgmesteren og centerchefen fik vi en 
grundig gennemgang af støjen fra motorvejen og deres indsats for at nedbringe 
den. Endvidere gav vi samtykke til nedsættelse af hastigheden til 50 km/time 
omkring Fløng. 
 
-- Der har været afholdt både Skovens dag og Byfest. Deltagelsen var ringe ved 
begge arrangementer, hvilket har ført til at vi ændre afholdelse af Byfest og en 
mulig nedlæggelse af Skovens dag. 
 
-- Der har været afholdt møder i Fælles Forum for Landsbylaugene samt et 
fælles mød med Borgmesteren. Der savnes emner af fælles interesse, men alle 
har deres egne ønsker/forslag. 
 
-- Ungdomsboliger ved Gadekæret var oprindeligt planlagt til 24 lejligheder, 
med blev med møde med Borgmesteren ændret til 10 (som er færdige og 
beboet, Kaldes nu familieboliger. 
 
-- Til sidste Agendarådsmøde havde vi en ansøgning om opsætning af en 
storkerede nord for Fløngskoven, men denne blev (pænt) afslået, idet flere 
mente, at der var mangel på føde. 
Vi medbragte 2 emner til viderebehandling, nemlig udvidelse af Fløngskoven 
(der er plan herom). Udvidelsen kunne ske i forbindelse med ”de grønne 
trepart”. Forslaget viderebringes. 
Problematikken med de manglende Får på Møllebakken, hvilket som nævnt 
har betydet, at der blev udsat får af på foranledning af HTK (Parkchefen). 
 
-- Vi følger med i høringer fra HTK og afgiver høringssvar, hvis det er aktuelt 
for vores område. Vi afgav høringssvar vedrørende udvidelse af Kallerup 
rensningsanlæg selvom det ligger uden for vores område. Bekymringen er, at 
der skal opføres et højt drivhus til slamtørring. 
 
Hermed afsluttes beretningen for det forløbne år, og jeg vil takke den samlede 
bestyrelse for samarbejdet i det forløbne år. En særlig tak skal lyde til vor 
kasserer og sekretær Tommy for det enorme arbejde han igen har ydet, Og tak 
til Pia og Engvadgård for at stille Flønghytten til rådighed for afholdelse af 
bestyrelsesmøderne. 
 
Bemærkning og debat til beretningen:  
 
Vedrørende vores deltagelse i Skovrådet, så var aftale at det gik på tur mellem 

landsbyerne, og p.t. er der Reerslev der har vagten. 
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Vejstøj, se vores hjemmeside, der ligger god information om hvad kommunen 

gør i forhold motorvejen – i samarbejde med andre hovedstadskommuner i 

projekt SilentCity 

Også afgivet høringssvar vedrørende kommunens klimaplan. 

Planlagt af vi laver et års hjul med datoer for kommende begivenheder. 

Der var spørgsmål fra salen om vi havde hørt mere om overdækning af 

motorvejen. Vi kunne fortælle at det er lagt på is på grund af prisen rent lokal, 

og er en opgave for Folketinget, hvis det bliver noget. 

Beretningen blev herefter godkendt. 

  

4 
Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2024 samt budget for 2025 til 
godkendelse 

 

Kassereren gennemgik driftsregnskab for 2024 og balancen pr. 31. december 
2024.  
 
Regnskab og budget blev godkendt i sin helhed. 

  

5 Indkomne forslag 

 Der var ikke indkommet forslag til beslutning.  

 

6 Fastsættelse af kontingent. 

 

Bestyrelsen forslår at kontingent uændret fastsættes til kroner 100 årligt. 
 
Kontingent der indbetales i regnskabsåret, er gældende for året, så vi ikke 
længere har skæringsdato pr. generalforsamlingsdatoen. 
 
Forslaget blev godkendt.  

 

7 
A. Valg af formand for 2 år.  
B. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 
C. Valg af 1 suppleanter 2 år 

  

A Ingen ønskede at stille op til formandsposten. 



 

 
 

Side 6 af 8 
 

20250520_GF_REFERAT 

Landsbylauget – Fløng Sogn 
 

 

Soderup – Marbjerg – Ny Fløng – Fløng 

 

B Carl-Otto Rachlitz, Jeanette Ingemann og Anne Mette Elle blev genvalgt. 
 

C Lizzie Hansen blev genvalgt.   
 
Bestyrelsen ser herefter således ud – før konstituering af tillidsposter i 
bestyrelsen:  
 

Navn og funktion På valg næste gang 

Formand - vakant ? 

Søren E. Sørensen 2026 

Jeanette Ingemann 2027 

Tommy Rosenlind 2026 

Anne Mette Elle 2027 

Anders Vind Ebbesen 2026 

Carl-Otto Rachlitz 2027 

Camilla Andersen 2026 

Lizzi Hansen, suppleant 2027 

Pia Knudsen, suppleant 2026 

Emil Lüthgens, suppleant 2026 

Peter Møldrup, revisor 2027 

Revisorsuppleant - vakant ? 
 

 

8 Valg af revisor og revisorsuppleant for 2 år. 

 Peter Møldrup blev genvalgt. 

 

9 Eventuelt 

 

 
Lidt debat om muligheder for udvidelse af Fløngskoven. 
 
Debat om muligheden for at skaffe medlemmer såvel som interesserede til 
frivilligt arbejde. Yngre forældre prioriterer at være frivillige der hvor deres 
børn er, fx. Idrætsklubben. 
 
Muligheden for at være et fælles talerør for Fløng har meget mere vægt overfor 
kommunen, og medfører at vi ofte tager en dialog om sager, inden de bliver 
sager. derfor er det fx. Vigtigt at vi samler området grundejerforeninger samt er 
med i fællesforum for kommunens landsbyer. 
 
Debat om Kallerup rensningsanlæg. 
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Der blev udtryk ønske om at invitation til generalforsamling også udsendes til 
medlemmerne på mail, da ikke alle er på Facebook.  
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Fløng, den 22. maj 2025 
 
___________________________ 
REFERENT: Tommy Rosenlind 

 
Godkendt af bestyrelsen: 
 
Fløng, den        /        - 2025 

   

Søren E. Sørensen  Jeanette Ingemann 

   

Anders Vind Ebbesen  Anne Mette Elle 

   

Carl-Otto Rachlitz  Camilla Andersen 

 
 
 
 

  

Tommy Rosenlind   

 
 
 
 
Bilag – der ligger på hjemmesiden: 
 
Præsentationer fra generalforsamlingen 
Regnskab 
 

http://www.floenglaug.dk/index.html

